
TOPLANTI

ÜYE TOPLANTISI
12-12-1994 tarihinde odamızda üye toplantısı yapıldı.. Toplantıda yönetim
kurulu oda çalışmaları hakkında bilgi verdi.. Daha sonra üyeler oda
çalışmalarına yönelik görüşlerini belirttiler.

Toplantının sonraki bölümünün ana konusu, 8-9 Ocak 1994 tarihinde An-
kara'da yapılacak olan genel kurul delegasyon seçimi oldu. Delege
seçiminin ilk kez yapılacak olmasından dolayı sorulan sorulara, yönetim ku-
rulu adına genel .sekreter, teknik konulara yönelik detay bilgiler vererek so-
runun netleşmesini sağladı.,

Üyelerden gelen talep üzerine seçimlere (ANKARA'da) tek liste olarak gi-
rilebilmesi konusu yoğun bir şekilde tartışıldı. Bir kısım üye, tek liste
oluşabilmesi için çeşitli öneriler getirirken bir kısım da bunlara karşı çıktı.

Uzun tartışmalardan sonra daha geniş üye eğilimini belirlemek üzere bir
komisyonun kurulmasına karar verilerek, 11 kişilik bir komisyon kuruldu.

Komisyon çalışmalarını değerlendirmek üzere 15 gün sonra yeniden top-
lanılmasına karar verilerek toplantıya son verildi..

ÜYE TOPLANTISI
Yönetim; adına yapılan açış konuşmasından sonra yapılan çalışmaları an-
latmak üzere komisyona söz verildi,.

Komisyon adına yapılan açıklamada, 187 kişinin aday olmak için başvuru da
bulunduğu belirtildi... DSİGenel Müdürlüğü'nde seçim yapılarak 3 asil, 3
yedek delege adayı belirlendiği,, MTA'nın Fizibilite ve Plan Koordinasyon Da-
irelerinde ve Afet İşleri Genel Müdürlüğü'nde seçim yapılmamasına rağmen
bu birimlerin kendi delegeleri için görüş birliğinde oldukları belirtildi.

Bu tablonun ortaya konulmasından sonra, toplantıya katılanlar görüşlerini
belirttiler.,

Esas olarak yine iki görüş ortaya çıktı. Bir tanesi seçime birlikte girmek, diğeri
ise ayını ayrı girmek oldu. Her iki görüşte gerek demokratiktik gerekse odaya
bakışlar açısından yoğun olarak tartışıldı. Bu konulardaki görüşleri şöyle
özetiiyebiîiriz.

Demokratiktik Açısından ;

Ayrı listeyi savunanlar : Listenin üye toplantısında belirlenmesinin üye ira-
desine ters düşeceğini,, bundan dolayı da böyle bir tavrın demokratik ol-
mayacağını vurguladılar.

Tek listeyi savunanlar : Üye toplantısında liste belirlemenin daha çok sayıda
insanın görüşünün alınacağından dolayı daha demokratik olduğunu be-
lirttiler. Liste sorunu burada çözümlenmezse, çok daha az sayıda insan bi-
raraya gelerek farklı listeler hazırlayacaklar. Böyle bir tavrın ise daha anti-
demokratik olacağını söylediler..

Odaya bakış açısından :

Ayrı listeyi! savunanlar : Yönetime Kamu Çalışanlarının gelmesi gerektiğini
söylediler.
Tek listeyi savunanlar ; Şu andaki yönetim kurulunun 5 üyesinin kamuda
çalıştığını,, bununda doğru olduğunu vurguladılar. Ancak, 12 Eylülle birlikte
birçok, arkadaşımızın kamudaki isterinden, olduğunu, bunlardan bir kısmının
kendi işini kurduğunu, bununla beralberbu arkadaşlanmızdan birçoğunun •
halen demokrasi mücadelesinde yer almaya devam ettikleri belirtilerek, bu
arkadaşlarımıza sırf içinde bulunmak zorunda kaldıkları konumlarından dolayı
yönetimi'bazında karşı olmanın hem yanlış hem de anti-demokratik olacağını
belirttiler.,

Tartışmaların sonucunda ortak bir noktaya varılamadığından dolayı seçimlere
aynı ayrı girilmesine karar verilerek toplantıya son verildi.•
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